Exhibit 1

Case 1:24-cv-03244 Document 1-1 Filed 11/17/24 Page 2 of 3

In the name of Allah, the compassionate, the merciful

The Izz a-Din al-Qassam Brigades

Human Resources Branch

Organization and Administration Department

Date: September 9, 2019 Muharram 10, 1441

To the esteemed brothers – the commanders of the brigades, may Allah preserve you

May peace, mercy and blessings of Allah be upon you

Re: Scholarships in Iran

Firstly, we beseech Allah to keep you in good health, to help you, and may your steps be guided on the path of truth.

Regarding the aforementioned subject, in light of the fact that on August 28th, 2019, the General Council was tasked with forming a committee comprised of [respresentatives of the] intelligence and human resources [branches] that would address the matter of the scholarships in Iran, a meeting was held, and the following was agreed:

- 1. 12 brothers are to be selected for bachelor's degrees
- 2. 4 brothers are to be selected for master's degrees
- 3. 2 brothers are to be selected for doctorates

The above will be in the following fields: computer engineering, programming, Farsi studies, political science, special forces, naval forces, or any specialty needed by the divisions and the specialties.

Therefore, the following is required of each district / branch:

- 1. Nominating 5 brothers for the bachelor's degree program, whose high school grade point averages are no less 80%
- 2. Nominating 1 brother for the master's degree program
- 3. Nominating 1 brother for the doctorate program

All these within the aforementioned specialties.

<u>Note</u>: An interview panel shall convene to select the requested number from among the candidates.

May Allah shower you with His blessings

Your Brother, Abu Ibrahim

[Yahya Sinwar]

التــــزيخ: 2019/09/09 A1441 /py 10 ---

قادة الكلك منظكم الله ،،

السائد عليك ورحافة ورسكاته

بدايسة نسسال الله أن تكونسوا بمسحة وعافيسة، وأن يعيسنكم ويسسند علس طريسق العسق خطساته، وبالإنسارة إلى الموضوع أعسلاه، بنساة على تكليف المجلس العسام بتساريخ 2019/08/28م لتشكيل لجلة من الاستخبارات والقوى البشرية بوضع تصدور حول السنع الدراسية في إيران تم اللقاء والتوافق على التالمي:

- اختيار عد (12) اخ لدراسة البكاوريوس.
 - 2. الختيار عدد (4) أخوة لدراسة ملجستير.
 - اختیار عدد (2) اخوة لدراسة الدكتوراه.
- وذلك فيس المجالات التالية (عندسة العاسوب، البرمجة، الدراسات الفارسية، العلوم السواسية، قوات خاصة، بعرية، أو أي تخصص بازم الأركان والتخصصات).

لذا مطلوب من كل لوادا ركن:

- ترشيح عدد (5) إخوة لا يقل معدلهم عن 80% في الثانوية العلمة لدراسة
 - 2. ترشيح أخ لدراسة الملجستير.
 - 3. ترشيح أخ لدراسة الدكتوراه.

ولك ضمن التفصصات سابقة النكر

مالحظة: منيتم عقد لجنة مقابلات الختيار العند المطلوب من ضمن المرشمين.

وبالمالة فزيت

أخوكسم أبو ابراهيسم